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Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling __9__ 
 

Dato 05.05.2022 Deltagere Ann, Tove, Per og Ib 

Inviterede Ann, Per, Hans, Klaus, Tove og 
Ib 

Fraværende Hans og Klaus 

 
 

Emne Uddybning af emnet/beslutning 
 

Ansvarlig 

 
Godkendelse af referat 
fra sidste møde 
 
Siden sidst 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referatet blev godkendt. 
 
 
1: Gennemgang af byggemøde referat. 
 
Ib havde kommentar til valg af ventilations system. 
Han følger selv op på sin indsigelse til kommune og 
DOMI Bolig. 
Han foreslår, at der hentes priser hjem, så man kan se 
forskellen på de to ventilations former. Han foreslår også 
at placering af anlægget kan være i det gamle 
skrællerum. 
Per, Tove og Ann Catrine er enige om at vi står ved det 
valg vi stemte ja til på byggemøde 1. 
 
Vi talte også om opbevaring og tilgang til garager under 
byggeperioden. 
Ann Catrine gør opmærksom på at man skal have en 
skriftlig aftale med sin forsikring, så man er sikker på den 
dækker hvis uheldet er ude. 
Der vil som udgangspunkt ikke være tilgang til garager, 
så hvis man får brug for at komme i dem må man selv 
tage kontakt til den ansvarlige på byggepladsen. 
 
Efter gennemgang takker Ib af og vi andre fortsætter 
afdelingsmøde. 
 
2: Blomsterløg i haven 
 
Vi talte om at vi i samarbejde med alle beboere skal 
grave blomsterløg op, så de kan plantes igen, når ude 
området genetableres efter byggeperioden.  
Vi finder en arbejdsdag, når vi kommer længer hen på 
sommeren. Det kunne eventuelt gøres i forbindelse med 
en sommerfest/ fællesspisning i haven. 
 
 

 
Ann 
 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Alle 
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Beboerhenvendelser 
 
 
 
Eventuelt 
 
 
 
Næste 
bestyrelsesmøde – 
Hvor og hvornår? 

3: Velkomsthilsen til nye beboere 
 
Vi talte om at få lavet en velkomsthilsen til afdelingens 
side på DOMI boligs hjemmeside, og blev enige om det 
ikke giver mening, da afdelingen er så lille, og vi som 
oftest møder de nye beboere, når de flytter ind.  
 
Ib havde bedt om et møde i byggeudvalget, hvor blandt 
andet dagsordenen fra det sidste møde med DOMI Bolig 
skulle gennemgås. 
 
Intet 
 
 
 
Torsdag den 7/7-2022, kl. 19.00 hos Per Tvedsborg 

Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


